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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 1/2023(362) 

 
 
Datum a čas konání: 31. ledna 2023 v 9:00 hodin 
Místo konání: zasedací místnost rektora, Rektorát VUT v Brně, Antonínská 1 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 21 senátorů) 

Omluveni: Skřek/FAST, Galeová/FA, Šoborová/FA, Hrůza/FaVU, Homola/FaVU,  
Trunec/CEITEC 

Stálí hosté:  PaedDr. Slezáček/CESA, Ing. Bradáč/ ÚSI 

Hosté: rektor Janíček, prorektorka Šimberová, prorektoři Doupovec, Houser, Weiter,  
kvestorka Němcová 

Omluveni: prorektor Pěnčík, kancléř Gregorek  
 
 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 
1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení Zápisu ze zasedání AS VUT č. 11/2022 ze dne 6. 12. 2022 
4. Informace vedení VUT 
 Elektronický oběh dokladů – elektronické schvalování – prezentace rektora 

5. Informace z Rady vysokých škol 
 Návrh novely Zákona č. 130/2002 Sb. (dokument LK RVŠ k připomínkování) 

6. Informace studentské komory AS VUT 
7. Ekonomické záležitosti  
 Informace o přípravě Pravidel sestavení Rozpočtu VUT v Brně pro rok 2023 
 Majetkoprávní záležitosti 

- Žádost FSI o vstup VUT do spolku CO2 Czech Solution Group, z. s. 
- Žádost FEKT do vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s.  
- Žádost FCH o vstup VUT do dvou asociací – Asociace bezpečnostního a obranného průmyslu  
  ČR a Asociace výzkumných organizací, z. s. 
-  Plán realizace SZ VUT pro rok 2023 – „Plán investičních aktivit VUT pro rok 2023, strojní a přístrojové  
   vybavení“  

 Další ekonomické záležitosti 
8. Legislativní záležitosti 
 Dodatek č. 1 ke Mzdovému řádu VUT 
 Dodatek č. 1 k Řádu výběrových řízení VUT 

9. Návrhy doplňujících členů RVH VUT 
10. Návrhy členů Etické komise CESA VUT  
11. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

12. Pedagogické záležitosti 
 Mise EULiST 
 Žádost o projednání poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický rok 2024/2025  
 Zpráva o hodnocení výuky v MSP na ÚSI VUT v letním semestru akademického roku 2021/2022  
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13. Různé   
 Dokumenty spojené s HR AWARD-HRS4R-Interim Assessment VUT 
 Termíny zasedání AS VUT ve II. pololetí roku 2023, tj. do konce roku 2023 

 Různé 
 
 

1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Jednání zahájil a řídil předseda AS VUT Hanáček, který úvodem přivítal rektora Janíčka, členy ve-
dení VUT – prorektorku doc. Šimberovou, prorektory prof. Doupovce, prof. Weitera a doc. Housera, 
kvestorku Mgr. Němcovou. Omluvil prorektora doc. Pěnčíka a kancléře Gregorka. Dále přivítal pří-
tomné členy AS VUT, stálé a ostatní hosty zasedání.  

Následně doc. Hanáček navrhl do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování doc. 
Steinbauera. Členové AS VUT hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS VUT Hanáček podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT s do-
plněním bodů:  
▪ 7. Ekonomické záležitosti o žádost Fakulty chemické o vstup VUT do dvou asociací – Asociace bez-

pečnostního a obranného průmyslu ČR a Asociace výzkumných organizací, z. s.   
▪ 12. Pedagogické záležitosti o předložení Žádosti o projednání poplatku za úkony spojené s přijímacím 

řízením pro akad. rok 2024/2025. 

 Členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněním: 
▪ Bodu 7. Ekonomické záležitosti o Žádost FCH o vstup VUT do dvou asociací – Asociace 

bezpečnostního a obranného průmyslu ČR a Asociace výzkumných organizací, z. s.  
▪ Bodu 12. Pedagogické záležitosti o předložení Žádosti o projednání poplatku za úkony spo-

jené s přijímacím řízením pro akademický rok 2024/2025. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 11/2022 ZE DNE 6. 12. 2022  
 
Zápis z jednání AS VUT č. 11/2022 ze dne 6. 12. 2022 byl zaslán členům AS VUT e-mailem dne 
19. 1. 2023 (uložen na Sharepointu). 

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS VUT konstatoval, že do dnešního dne 
nebyly vzneseny žádné připomínky, ani zasláno jiné doplnění zápisu. Vzhledem k tomu, že připo-
mínky nebyly vzneseny ani na dnešním zasedání AS, bylo ihned přistoupeno k hlasování o schvá-
lení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 11/2022 ze dne 6. 12. 2022.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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4. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Janíček 

▪ Prezentace s názvem „Digitalizace administrativy na VUT“ přednesli zástupce CVIS (Oddělení 
ekonomických systémů) Ing. Dušan Koc a vedoucí EO Ing. Martina Šiborová. Prezentace byla 
sestavena v souvislosti se zavedením elektronického oběhu dokladů týkající se zejména elek-
tronické finanční kontroly, napojení objednávek a jejich elektronického schvalování.  

Následovala diskuse účastníků zasedání AS VUT, v jejímž průběhu vystoupili zejména prof. Ště-
tina, RNDr. Popela a rektor Janíček. Diskuse se týkala případných připomínek uživatelů, které je 
potřeba, aby byly respektovány jako zpětná vazba, bez které není možné se posunout o krok 
dále. Rektor Janíček na závěr diskuse sdělil, že stále bude třeba, aby existoval originál vytiště-
ných dokladů, bez kterých by nebyla evidence dokladů úplná.  

 
➢ Prorektor Doupovec 

▪ Prorektor v minulosti administroval rozvojový projekt týkající se stipendia 6 000,- Kč pro 500 nej-
lepších maturantů. Od roku 2023 však budou finanční prostředky rozděleny na fakulty, které si 
samy stanoví kritéria vyhodnocení podle výsledků studia (třeba za 1. semestr nebo ročník), sti-
pendium tak nebude omezeno pouze pro studenty z ČR. 

▪ Kancléř ve spolupráci s prorektorem a ředitelem CVIS zpracuje harmonogram přechodu na Tea-
cher pro akademické pracovníky, přičemž budou dodrženy následující zásady:  
o Cílovým stavem ve studijní agendě je webové rozhraní (Teacher). 
o Nové části studijní agendy budou vyvíjeny pouze pro web (vždy po předchozím schválení 

prorektorem pro studium). To znamená postupný útlum rozhraní Apollo ve studijní agendě 
pro akademické pracovníky. 

o Případné rozdíly v administraci studijních agend na jednotlivých F/S v IS VUT budou povolo-
vány v odůvodněných případech po schválení prorektorem pro studium. 

▪ Výstup z jednání Pracovní skupiny ČKR pro oblast vzdělávání a pro spolupráci s NAÚ: 
o Návrh na změnu výpočtu úspěšnosti v DSP (mezi neúspěšné nezapočítávat ty, kteří skončí 

v prvním ročníku studia). 
o Podpora legislativního zakotvení možných způsobů distanční výuky v prezenčních studijních 

programech. 
o Návrh bonifikace těch VŠ, které mají strategii (ideálně funkční systém) zvyšování pedagogic-

kých kompetencí vyučujících. Toto bude NAÚ patrně zohledňovat při reakreditaci institucio-
nálních akreditací. 

▪ Hlavním tématem jednání Kolegia rektora 24. 1. 2023 bylo studium, prezentace a všechny přílohy 
budou součástí zápisu z KR. 

▪ Rektor požádal prorektora o definici studijních programů do ukazatele Q pro Pravidla rozpočtu, 
viz „UKAZATEL Q: počet AP/počet studijních programů (bez Ph.D.), váha 10%“. Po projednání 
s děkany (žádný nebyl proti) byly předloženy následující zásady: 
o Nezapočítávat doktorské SP (viz definice ukazatele Q).  
o Započítávat pouze takové studijní programy, které jsou aktivní (tj. studují v nich studenti).  
o Studijní programy akreditované v AJ (které jsou jen anglickou mutací obsahově stejného čes-

kého SP) nezapočítávat.  
o Obsahově unikátní studijní programy akreditované v AJ započítávat.  
o Nezapočítávat dobíhající SP (které se ještě dělí na studijní obory a kterým končí akreditace 

31. 12. 2024).  
o Studijní programy, které se člení na specializace, započítávat jedenkrát.  
o Studijní program akreditovaný v prezenční i kombinované formě započítávat jedenkrát. 
o Požádat o verifikaci děkany (ředitele VŠ ústavů) pro seznam SP za danou součást. 

▪ Za kooperovanou výuku (do Pravidel rozpočtu) považujeme to, když fakulta A zajišťuje výuku 
předmětu zařazeného do studijního programu fakulty B. Z dat evidovaných v IS lze kooperova-
nou výuku jednoznačně identifikovat pouze podle ústavu zabezpečujícího výuku předmětu (ni-
koliv podle garanta předmětu). Důvodem je skutečnost, že jedna a tatáž osoba může mít úvazky 
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na více součástech VUT a tyto úvazky se mohou v průběhu času měnit. To znamená, že podle 
jména garanta předmětu nelze z dat v IS zjistit, která fakulta daný předmět zajišťuje.  

 
 
➢ Prorektor Weiter 

▪ Pravidla pro rozdělení DKRVO: v příloze 1c zápisu z kolegia rektora je uvedena prezentace se 
zdůvodněním návrhu pravidel pro rozdělení DKRVO, finalizuje se model. Návrh pravidel zůstává 
nezměněn od verze prezentované na KR 29.11. 2023.  

▪ Porada s proděkany pro VaV / Aktualizace oborového portfolia: Ve čtvrtek 12. 1. 2023 se konala 
porada s proděkany pro VaV, jejímž hlavním bodem byla Aktualizace oborového portfolia VUT. 
K projednávaným dalším bodům budou patřit připomínky k Metodice evidence a vykazování vý-
sledků, tak aby se tato Metodika mohla stát základem pro úpravy Modulu VaV včetně úprav 
majících zajistit transparentnost rozdělování prostředků DKRVO.  

▪ Jednání Vědecké rady VUT dne 20. 1. 2023: Program i podklady pro jednání VR VUT byly za-
slány členům VR. Navrhující děkani jsou žádáni o představení uchazečů o profesorské řízení 
a představení dalších návrhů v programu.  

▪ Příprava projektů OP JAK: Probíhá zpracovávání podkladů k projektové žádosti ze strany F/S za 
podpory OPP. Termín pro odevzdání vyplněných podkladů byl dle harmonogramu 20. 1. 2023. 
V případě nevyužití přidělené alokace F/S bylo třeba tuto informaci sdělit spolu s výší nevyčer-
paných prostředků co nejdříve e-mailem Ing. Janu Ulmanovi (kopie prorektorovi). O této povin-
nosti byly F/S informovány již na semináři OPP k této výzvě dne 1. 12. 2022. Dne 19. 1. 2023 
proběhla ve Štukovém sále porada OPP s F/S, dále je plánována porada k NPO na konci 
ledna/začátku února, a to v návaznosti na metodiku a podklady k průběžné zprávě (F/S budou 
informovány). 

▪ Realizace projektu NPO: MŠMT zaslalo tabulku pro vykázání volitelných indikátorů, na F/S pře-
dáno 6. 1. 2023, s termínem pro vyplnění 14. 1. 2023. Indikátory osob je nutné vykazovat s roz-
lišením dle věku a pohlaví, což je řešeno ve spolupráci s pověřenkyní GDPR, nepředpokládá se, 
že by bylo nutné nastavovat zvláštní evidenci, budou využita data, která již v systémech VUT 
jsou. V závislosti na vydané metodice MŠMT však může dojít ke změně. Dle písemného sdělení 
nebudou muset VŠ vykazovat tzv. společné indikátory (dle přílohy č. 2 výzvy), byť je v rozhodnutí 
tato povinnost uvedena. Metodika a vzor průběžné zprávy jsou nyní na MŠMT intenzivně řešeny. 

▪ Dodatečné nominace do panelů GAČR: GAČR vypsal doplňující výzvu do vybraných panelů, 
např. P102 – Elektrotechnika a elektronika, P105 – Stavební mechanika a konstrukce, mecha-
nika tekutin a – zejména obor geomechanika, P106 – Technická chemie, P107 – Kovové mate-
riály – příprava a vlastnosti. Do dneška, tj. do 31. 1. 2023 je možno nominovat členy hodnotících 
panelů GAČR, uchazeči se mohou přihlásit i sami pomocí elektronické přihlášky. Více na 
https://gacr.cz/doplnujici-vyzva-do-panelu/ .   

▪ Specifický výzkum: Algoritmus rozdělení je pořád stejný, tabulka bude poslána nejprve k verifi-
kaci dat (ověření správnosti dat). 

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela požádal o zaslání podkladů týkající se problematiky specific-
kého výzkumu co nejdříve, aby mohly být přednostně projednávány na jednání EK AS VUT.  
 
 
➢ Prorektor Houser 

▪ VUT se zúčastnilo veletrhu Gaudeamus Praha 2023, který proběhl ve dnech 24. až 26. 1. 
2023 na výstavišti PVA Expo Praha v hale 4. Veletrh návštěvníkům nabídl 317 zastoupených 
univerzit, vysokých škol, fakult, vyšších odborných škol a jiných vzdělávacích institucí. Studenti 
si mohli vybrat z více než 7 000 studijních oborů, na veletrhu byly zastoupeny univerzity a vysoké 
školy ze čtrnácti zemí světa – z České republiky, Rakouska, Francie, Německa, Irska, Spojených 
arabských emirátů, Velké Británie, Belgie, Kanady, Dánska, Litvy, Nizozemí, Slovenska a Špa-
nělska. Akce je výjimečná především pro svou nabídku doprovodných programů, informač-
ních zdrojů a poradenství, které mohou studenti při volbě vysoké školy využít. Během tří dnů 
proběhlo celkem 43 přednášek a všechny doprovodné programy jsou pro návštěvníky zcela 

https://vutbr.sharepoint.com/:p:/r/sites/pwavut/vedeni/_layouts/15/Doc.aspx?sourcedoc=%7B4B58F0A1-F1DA-4128-908B-99FCF7114C91%7D&file=1c_230110-Pravidla_DKRVO_Weiter.pptx&action=edit&mobileredirect=true
https://gacr.cz/doplnujici-vyzva-do-panelu/
https://gaudeamus.cz/praha
https://www.google.com/maps/place/PVA+EXPO+PRAHA/@50.129672,14.5155795,17z/data=!3m1!4b1!4m5!3m4!1s0x470beced033fece5:0xcf20ebedc9664978!8m2!3d50.129672!4d14.5155795
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zdarma. Nerozhodným studentům pomůže Testovací centrum a Poradenský servis. Každý 
student si může udělat Test studijních typů a zjistit, zda je ekonomický, humanitní, technický, 
přírodovědný nebo umělecký typ. V Poradenském servisu je připraven tým poradců, který 
studentům na základě výsledků testu pomůže vybrat vhodnou školu, fakultu, nebo studijní 
program. 

▪ Náborová kampaň studentů na VUT: Cílem letošní kampaně je představit neomezené možnosti, 
které mají studenti při studiu na VUT a oslovit schopné zájemce o studium na VUT. Letošním 
heslem kampaně je:“Tady můžeš“. Kampaň v letošním roce probíhala ve spolupráci se všemi 
F/S, od výběru hlavních představitelů, po produkční práce na F/S. Vzniklo 10 videí, která před-
stavují šikovné studenty, kteří na F/S jsou. Letos jsme také chtěli vyjít vstříc F/S a připravit jim 
kampaň se zohledněním k jejich potřebám spuštění. (Placená reklama tak už na podzim pro-
běhla na FA a FaVU na TikToku). Některé fakulty si také dotáčely vlastní videa, která s námi 
konzultovaly. Dne 9. 1. 2023 byla spuštěna webová stránka kampaně na nové uchazeče na 
stránce www.navutmuzes.cz. Náborová kampaň bude centrálně spuštěna 6. 2. 2023. Bude cí-
lena na věkovou skupinu 16-21 let (20-25 let v případě ÚSI). Byly zřízeny vizuálně jednotné 
kampaňové grafické šablony, které byly dány k dispozici fakultám.  

▪ Spolupráce s MOÚ: Velmi zdařilá spolupráce, kterou realizuje FaVU VUT již několik let, momen-
tálně spolupracuje FaVU na uměleckých intervencích do dostavby MOÚ. 

▪ Zpráva pro studenty: Budou si moci znovu zapsat předmět teorie a praxe vokálního projevu, 
pokud studenti chtějí působit ve sboru VOX JUVENALIS. 

▪ Řešíme nefunkčnost databáze RUV, velmi nepříjemné, vzhledem k blížícímu se konci možnosti 
vkládání výstupů. Výstupy za FA,FaVU a FSI a další bude dnes prorektor komunikovat možnost 
prodloužení termínu pro možnost vkládání výsledků za letošní rok.  

Následovala diskuse účastníků zasedání AS, v jejímž průběhu vystoupili zejména Ing. Beneš, prof. 
Štětina, RNDr. Popela, doc. Jaroš, rektor Janíček a prorektor Houser. Diskuse se týkala zejména 
v médiích prezentovaného největšího zájmu o studium studijních oborů v oblasti psychologie, soci-
ologie, učitelství, naproti tomu zájem o studium technických oborů není v médiích vůbec zmíněn. 
Rektor Janíček sdělil, že dne 18. 1. 2023 na pozvání předsedy Výboru pro vzdělávání, vědu, kulturu, 
lidská práva a petice, ve Valdštejnském paláci v Praze, v sídle Senátu ČR, přednesl prezentaci, v níž 
senátorům představil profil univerzity a poukázal obecněji na roli technických vysokých škol pro bu-
dování konkurenčního potenciálu národního hospodářství, zejména českého průmyslu : „Konkurenční 

příležitostí ČR je budovat svoje hospodářství především jako znalostní ekonomiku postavenou na tech-
nologických inovacích. Posláním VUT jako přední výzkumné technické univerzity je rozvíjet u svých stu-
dentů tvořivost a kritické myšlení, motivovat je k hledání inovativních řešení a vést je k tvůrčí samostat-
nosti a podnikavosti. Technická studia pro svou obtížnost nepatří k nejlehčím a zájem o ně tomu odpovídá.  
Poptávka po absolventech technických oborů ze strany průmyslu a aplikační praxe však výrazně převy-
šuje nabídku. A tak je třeba hledat cesty, jak ke studiu techniky přitáhnout mladé lidi, a to nejen aktivitou 
technických vysokých škol, ale rovněž péčí státu.“ 

 
 
➢ Prorektorka Šimberová 
 
Kancelář mezinárodních vztahů 

▪ EULiST  
o Mission Statement: Je potřeba formálně přijmout Mission Statement projektu EULiST. Mis-

sion Statement byla předložená na KR a AS VUT.  
o Associated partners: Za VUT zapojeni MMB coby Associated partner projektu. V jednání také 

JIC (řeší prof. Hirš ve spolupráci s prorektorem Pěnčíkem): dopis podepsán do pátku 20. 1. 

2023, poté zaslán koordinátorské instituci.  

o Work Packages: Za VUT nominováni téměř všichni leadeři a co-leadeři tasků (celkem 2 lea-
deři a 3 co-leadeři). Nové uspořádání tasků, leaderů a co-leaderů. Nově každá univerzita 
nanominuje 5 osob, které zastávají jednu z těchto rolí. Za VUT:  
1.2 EULiST Student Council –  Ing. et Ing. Mariana Tesařová, M.Sc. 
2.1 Digital Campus – Ing. Zbyněk Křivka, Ph.D.   
2.4 Sustainable Campus Initiative – Ing. David Bečovský, Ph.D. 

http://www.navutmuzes.cz/
https://www.vut.cz/en/people/mariana-tesarova-187758
https://www.vut.cz/en/people/zbynek-krivka-13784
https://www.vut.cz/en/people/david-beckovsky-9985
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3.5 Framework to facilitate recognition across and beyond the Alliance – Bc. Martin Očko 
5.4 Reinvent Science Communication to Society- Ing. Pavel Krečmer, PhD. 

o Studenti: Na meetingu SK AS VUT informovala Ing. Tesařová o projektu EULiST, součas-
ného a očekávaného zapojení studentů do projektu. Ing. Tesařová bude také co-leader tasku 
1.2: Student Council, kde dohlédne na řádné nastavení tohoto tělesa a vhodné organizaci 
aktivit spojených se Student Council.  

o Presidents Board Meeting: Ve čtvrtek 19.1. 2023 se uskutečnil Presidents Board Meeting, 

kterého se zúčastnil rektor Janíček, prorektorka a Ing. Tesařová. Rektor navrhl PB organizaci 

fyzického meetingu Presidents Board v roce 2024, kdy bude VUT slavit 125 let.  

▪ CESAER 
o Plánovaný meeting rektora, prorektorky a Ing. Koordinátorky mezinárodních sítí v Bruselu se 

Sekretariátem CESAERu (Mattias a Indré) týkající se organizace CESAER workshopu/semi-

náře na VUT v roce 2024 byl odsouhlasen oběma stranami a proběhne 27. 4. 2023. Interní 

schůzka se zástupci F/S je plánovaná na 21. 2. 2023. 

▪ Zahraniční návštěvy 
o TU Gabrovo Bulharsko: Dne 30. 1. 2023 proběhla schůzka s rektorem VUT, zástupci TU 

Gabrovo a CEITEC: Prof. Iliya Zhelezarov – Rector of Technical University of Gabrovo; Prof. 
Ivan Kralov – Rector of Technical University of Sofia; Prof. Georgi Todorov – Chairman of 
the General Assembly of the Technical University of Sofia and Dean of the Faculty of Indus-
trial Technologies. Za CEITEC se zúčastní prof. Radimír Vrba a Ing. Pavel Krečmer. 
Cílem je hlavně získat zkušenosti s organizací a udržitelností velkých infrastrukturálních pro-
jektů. Jejich zájem je i v navázání dlouhodobé univerzitní spolupráce.  

o HR přednáška prorektorky Anny Steiger (TU Wien): Na VUT HR přednáška Anny Steiger 

(Vice Rector Human Resources and Gender). Přednáška určena pro management VUT 

a F/S, a osoby, do jejichž agendy spadá problematika HR Award. Termín: 8. 2. 2023; 9:00 – 

13:00. Téma bude upřesněno v nejbližších dnech.  

o Cracow University of Technology (CUT): Ve středu 18. 1. 2023 proběhla v zasedací místnosti 

rektora schůzka se zástupci CUT. Za vedení se účastnila prorektorka. Došlo k podpisu „Fra-

mework Agreement on International Co-Operation in the Implementation of Doctoral Studies 

with a Jointly Supervised Doctoral Thesis“. V řešení je také příprava podpisu celouniverzit-

ního MoU, velký zájem je o zapojení dalších fakult VUT do spolupráce (např. FA, FAST). 

Bude nabídnuto i ostatním, bude zahájena přípravu MoU s CTU. 

o TU Graz: Připravována návštěva s TU Graz na 25. 1. 2023 na VUT byla ze strany TU Graz 

zrušena (nemoc rektora Janíčka). Vyjednává se další termín (únor/březen). 

▪ Strategická partnerství 
o Byla provedená analýza univerzitních MoU a do 31. 1. 2023 probíhala analýza MoU F/S. 

Centrum mezinárodních služeb 

o Ve čtvrtek 19. 1. 2023 proběhla poslední schůzka k Study in Brno za účasti OINT se zástupci 
z MUNI a MENDELU.  

o Welcome Week ve spolupráci s ESN probíhá od 30.1. 2023 (na FP). 
o V rámci agendy Erasmus+ jsou řešeny problémy se studenty, kteří neodevzdali včas poža-

dované dokumenty ze svých mobilit. Na základě tohoto zjištění byla zahájena hloubková 
kontrola všech ostatních mobilit (od akademického roka 2021/2022) a nastaveny kontrolní 
mechanismy, abychom dokázali předcházet takovým problémům. Opatření: 
Apollo: V rámci funkcionalit Apolla byl požádán CVIS o nastavení notifikací v lhůtách nasta-
vených uzavřenou smlouvou Erasmus+, které budou zasílány referentkám v Erasmus office, 
ale také i studentům, kteří nedodali potřebné dokumenty. 
Nálepky na spisy: V rámci fyzické kontroly jednotlivých spisů bylo zjištěno, že neexistuje pře-
hled o obsahu jednotlivých spisů, proto zajištěno nalepení nálepek, které budou korespon-
dovat dle typu mobility se seznamem dokumentů pro danou osobu v Apollo. 

https://www.vut.cz/en/people/martin-ocko-210802
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Změna úředních hodin: Po rozhovorech s referentkami bylo vyhodnoceno, že úřední hodiny, 
které jsou 4x týdně, neumožňují kvalitně pracovat na evidenci a zajistit back office pro po-
třeby Erasmus+. Změněny / zkráceny úřední hodiny Erasmus Office následovně: 

▪ Po – 10:00–12:00 a 14:00–15:00, 
▪ Ut – 8:30–12:00, 
▪ St – 8:30–12:00 a 13:00–15:00.  

Rezervační systém: Rozhodnuto zavést rezervační systém – studenti by měli přicházet na 
rezervovanou hodinu, referentky si dopředu mohou nachystat materiály, celý proces se 
usnadní. Pilotní testování by mělo proběhnout v posledním lednovém týdnu. 
Smlouvy Erasmus: Proběhla kontrola smluv a návrhy se konzultovaly s právním oddělením. 
Po konzultaci s právním oddělením byly upraveny smlouvy pro letní semestr 2022/2023 
a větší úpravy pak pro zimní semestr akademického roka 2023/2024.  
Současný stav o kontrole: V rámci kontroly byly zjištěny další nedostatky při některých již 
proběhlých mobilitách, které bude nutné odevzdat na právní oddělení. 2 další případy stu-
dentů, kteří nedoručili potřebné dokumenty a nekomunikují.  
Kontrola norem na fakultách: V souvislosti s případy bude zahájená hloubková kontrola pra-
videl pro přijímací řízení pro výjezdy v rámci programu Erasmus+. 

Fond F – Podnět na podporu ukrajinských a běloruských studentů 

o Podávají se závěrečné zprávy – Bělorusko za období 09-12/2022 a Ukrajina za období 01-
12/2022. 

o Fond F běloruští studenti – do FPP – bude se převádět nevyčerpaných 17 246 Kč. 
o Fond F ukrajinští studenti do FPP – bude se převádět nevyčerpaných 166 726 Kč. 

 
➢ Kvestorka Němcová 

- Dne 24. 1. 2023 se uskutečnilo jednání s KOR, zahájeno kolektivní vyjednávání týkající se 
zejména: Návrhu změny Mzdového řádu VUT – navýšení tarifů, zavedení kategorie výzk. 
pracovníků; Portfolio benefitů a způsob jejich čerpání; Dodatek stávající Kolektivní smlouvy 
platný od 1. 3. 2022 (navazuje na změnu Mzdového řádu VUT). 

Jednání budou pokračovat za účasti rektora Janíčka, který se z výše uvedeného jednání nemohl 
zúčastnit z důvodu jiných pracovních povinností.  

 

 
5. INFORMACE Z RADY VYSOKÝCH ŠKOL 
 
Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela sdělil, že se dne 19. 1. 2023 zúčastnil zasedání P RVŠ, 
které se konalo dne 19. 1. 2023. Program jednání: 1. Zahájení; 2. Zprávy z užšího Předsednictva 
Rady VŠ (prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc.); 3. Zprávy ze Studentské komory Rady VŠ (Ing. Michal 
Farník); 4. Legislativní informace (JUDr. Marek Hodulík); 5. Informace VaV (doc. Vlasta Radová); 
6. Informace o výzvách OP JAK na r. 2023 (PhDr. Mgr. Václav Velčovský, Ph.D.) ; 7. Vystoupení 
hostů; 8. Různé.  

RNDr. Popela přednesl doplňující informace týkající se výše uvedených bodů projednávaných na 
lednovém zasedání Předsednictva RVŠ. Poděkoval předsedkyni LK AS VUT Mgr. Musilové, která 
je členkou Legislativní komise RVŠ, za aktuální dokumenty týkající se návrhu novelizovaného zá-
kona č. 130/2002 Sb. – rozeslány členům AS VUT e-mailem dne 30. 1. 2023.  Dále RNDr. Popela 
sdělil, že v rámci Rady vysokých škol byla velmi kladně hodnocena oslava 30. výročí založení Stu-
dentské komory rady vysokých škol, která se konala koncem prosince ve dvoraně Rektorátu VUT. 
Oceněna byla zejména spolupráce mezi SK RVŠ a SK AS VUT při přípravě této akce. Ing. Krulja-
cová sdělila, že v rámci VUT je velmi transparentní spolupráce v oblasti informací, na jiných vyso-
kých školách tomu tak není.  

Informace ze Studentské komory Rady vysokých škol podal místopředseda SK RVŠ, delegát za 
VUT, Bc. Horváth:  

https://radavs.cz/UDALOSTI-24900-version1-2_rvs_zpravy_z_up_rvs_19012023.pdf
https://radavs.cz/UDALOSTI-24900-version1-2_rvs_zpravy_z_up_rvs_19012023.pdf
https://radavs.cz/UDALOSTI-24900-version1-3_rvs_zpravy_ze_sk_19012023.pptx
https://radavs.cz/UDALOSTI-24900-version1-5_rvs_m17_19012023.pptx
https://radavs.cz/UDALOSTI-24900-version1-6_rvs_velcovsky_19012023.pdf
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▪ Proběhly oslavy 30. výročí založení SK RVŠ, které organizačně zajišťovali zástupci studentek a 
studentů z VUT a které se konaly na půdě VUT v prostorách dvorany Rektorátu. Oslav se zú-
častnili mj. zástupci MŠMT, rektoři několika univerzit, zástupci RVˇ%S a SK RVŠ a předsedové 
zahraničních studentských národních reprezentací. M. Horváth jménem SK RVŠ poděkoval za 
organizaci i poskytnutí prostor.  

▪ Zástupci SK RVŠ byli osloveni do zapojení do seznamu hodnotitelů Slovenskej akreditačnej 
agentury pre vysoké školstvo, protože se na Slovensku chystá plošné hodnocení všech vysokých 
škol. Mezi vybranými hodnotiteli jsou z VUT Bc. Horváth, Ing. Rovenská a Ing. Kruljacová.  

▪ SK RVŠ připravila a sdílela Výroční zprávu o činnosti za rok 2022, která bude všem akademic-
kým senátům zaslána i e-mailem.  

▪ SK RVŠ byla pozvána na jednání Podvýboru parlamentu pro vědu a VŠ. Zástupci SK RVŠ ko-
munikují s poslanci Berkim a Kocmanovou ohledně dostupného bydlení pro všechny studentky 
a studenty.  

▪ Na prosincovém výjezdním zasedání SK RVŠ, které se konalo na FEKT VUT, přijala SK RVŠ 
usnesení ke kolejím ve znění: „SK RVŠ apeluje na vysoké školy, aby nepřenášely veškerou finanční 
zátěž spojenou se zvýšenou cenou energií na studentky a studenty. Koleje mají sloužit jako dostupná 
alternativa k nájemnímu bydlení v univerzitních městech, kde tato možnost smazává nerovnosti k přístupu 
ke vzdělávání. Při zvyšování cen kolejného a stravy by měly vysoké školy přijít s mechanismem pomoci 
ohroženým studentům a studentkám pomocí ubytovacího stipendia nebo stipendií na pomoc v tíživé fi-
nanční situaci.“  

 
Informace z RVŠ, včetně zápisů z jednání, jsou přehledně uvedeny na níže uvedených webových 
stránkách RVŠ – viz: 

viz https://radavs.cz/RVS-1.html 

Usnesení ze zasedání Předsednictva RVŠ konaného dne 19. 1. 2023 jsou uvedeny zde:  
Přijatá usnesení (radavs.cz)  
 
 

6. INFORMACE SK AS VUT 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová informovala o činnosti SK AS VUT: 

• Informovala o proběhlém Plesu VUT, který se konal po dvouleté covidové odmlce. Akce se 
zúčastnilo přes 3 600 lidí a odezvy jsou jen pozitivní. Poděkovala členům vedení, kolegům 
z řad studentek a studentů a všem, kteří se podíleli na organizaci, rovněž poděkovala všem 
za účast a podporu. 

• Sdělila, že SK AS VUT měla v lednu celodenní zasedání, na kterém řešila aktivity pro rok 
2023, o kterých budou postupně informovat. 

• Proběhla aktualizace pravidel Interního fondu studentské podpory. Veškeré návrhy na změny 
budou zapracovány a předloženy AS VUT na březnové zasedání. 

• SK AS VUT plánuje na únor organizovat setkání studentek a studentů VUT s ředitelkou KaM 
VUT za účelem diskuse k aktuální problematice kolejí a menz. 

• SK AS VUT by po vzoru zaměstnaneckého newsletteru chtěla zavést studentský newsletter, 
aby zajistila větší informovanost mezi všemi studentkami a studenty na VUT. 

• Dále informovala o aktivitách v rámci spolupráce se SK RVŠ (oslavy 30. výročí, CRP 2023 
ve spolupráci s MUNI). 

 
 

7. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 
 Informace o přípravě Pravidel sestavení rozpočtu VUT v Brně pro rok 2023 

 
Od minulého zasedání AS VUT se na konci roku 2022 uskutečnila dvě jednání EK AS VUT týkající 
se připravovaného návrhu Pravidla sestavení rozpočtu VUT v Brně pro rok 2023 (dále jen „Pravidla 

https://radavs.cz/RVS-1.html
https://radavs.cz/RVS-61.html?newsID=17610
https://ples.vut.cz/
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rozpočtu 2023“), konaná ve dnech 13. 12. 2022 a 21. 12. 2023. Další dvě jednání ekonomické ko-
mise AS VUT se uskutečnila po Novém roce ve dnech 3. 1. 2023 a 24. 1. 2023. Na těchto jednáních 
rektor Janíček a kvestorka Němcová průběžně informovali zejména o přípravě návrhu a o jednáních 
s děkany fakult / řediteli VŠ ústavů uskutečněných zejména na zasedáních kolegia rektora, a i na 
dalších jednáních. Poslední aktuální verzi (prozatím pracovní) obdrželi členové EK AS VUT e-mai-
lem dne 12. 1. 2023. 

Na dnešním zasedání AS VUT přednesl rektor Janíček zkrácenou prezentaci s aktuálními informa-
cemi o jednáních s děkany fakult a tajemníky F/S. Do návrhu Pravidel rozpočtu 2023 byly zapraco-
vány projednané / akceptované připomínky, návrh je již téměř dokončen a připraven k postoupení 
AS VUT ke schválení. Dále rektor ubezpečil, že všechny součásti dostanou přiděleny finanční pro-
středky na všechny technické parametry, plus ještě něco navíc. Institucionální prostředky při rozdě-
lení reflektují rozdělení finančních prostředků dle Metodiky 17+, do budoucna se dá předpokládat, 
že v souvislosti s tím, že nyní má VUT zastoupení v RVVI v osobě prorektora Weitera, který se bude 
snažit v této oblasti ovlivnit lepší podmínky pro přidělení finančních prostředků z institucionální pod-
pory, mohlo by v příštím roce dojít při jejich rozdělování k významnější změně. Návrh Pravidel roz-
počtu 2023 bude předložen AS VUT co nejdříve, tj. do konce tohoto týdne / začátkem příštího týdne 
budou Pravidla rozpočtu 2023 předložena AS VUT a na konci února rektor předpokládá jejich schva-
lování, tj. na příštím zasedání AS VUT konaném dne 28. 2. 2023.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil, že vzhledem k předpokladu schvalování návrhu Pravidel 
rozpočtu 2023 na příštím zasedání AS VUT, uskuteční se v průběhu února intenzivní jednání EK AS 
VUT, aby mohl být tento návrh na zasedání AS VUT dne 28. 2. 2023 schválen. Jednání EK budou 
navazovat rovněž na časové možnosti účasti rektora Janíčka a kvestorky Němcové. Na závěr RNDr. 
Popela požádal členy EK AS VUT o jejich účast na únorových zasedáních EK z důvodu usnáše-
níschopnosti EK AS VUT. Současně požádal členy EK AS VUT, kteří již vědí, že se těchto zasedání 
nebudou moci zúčastňovat, aby požádali o vystoupení z EK AS VUT, aby svou neúčastí nesnižovali 
hlasovací kvorum EK. 
 
 
 Majetkoprávní záležitosti 

 
Předložené návrhy týkající se majetkoprávních záležitostí byly projednány na zasedání EK AS VUT 
konaném dne 24. 1. 2023 – usnesení viz níže uvedené příslušné body jednání.  

 
- Žádost FSI o vstup VUT do spolku CO2 Czech Solution Group, z. s. 

Návrh předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 16. 12. 2022 s komentá-
řem, že Fakulta strojního inženýrství požádala o projednání agendy vstupu do odborného spolku. 
Součástí návrhu jsou Důvodová zpráva s vyjádřením zástupců FSI VUT a Stanovy CO2 Czech So-
lution Group, z. s. Členům AS VUT byla žádost rozeslána e-malime 20. 12. 2022.  

Ekonomická komise AS VUT přijala dne 24. 1. 2023 níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 24. 1. 2023 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT vyjádřit se kladně k žádosti FSI o vstup 
VUT do spolku CO2 Czech Solution Group, z. s. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženému návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo při-
stoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou návrhů usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti FSI VUT o vstup VUT do spolku CO2 Czech Solution Group, z.s. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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- Žádost FEKT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s.  
 
Návrh předložil z pověření rektora Janíčka kancléř Gregorek dne 23. 1. 2023 – rozeslán e-mailem 
bezprostředně všem členům AS VUT. Návrh byl předložen po projednání na poradě vedení VUT 
dne 23. 1. 2023. Jedná se o vstup do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s., s požadav-
kem o zkrácení předkládací lhůty a schválení vstupu na lednovém zasedání AS VUT. Návrh podává 
FEKT, ale předpokládá se účast i dalších součástí VUT, které s účastí souhlasí. V příloze 1 je uve-
deno zdůvodnění, proč fakulta o vstup žádá, v příloze 2 je uveden návrh stanov, ke kterým se kladně 
vyjádřil Právní odbor Rektorátu. Náklady na členský poplatek se zavazuje hradit fakulta. 

Ekonomická komise AS VUT přijala dne 24. 1. 2023 níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 24. 1. 2023 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT vyjádřit se kladně k žádosti podané 
FEKT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s. 
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženému návrhu nějaké připomínky. Dále konstatoval, že před hlasováním AS VUT o schválení 
předloženého návrhu musí AS VUT hlasovat o schválení usnesení o zkrácení předkládací lhůty. 
Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedených dvou návrhů usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti FEKT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti FEKT VUT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, 
z. s. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

- Žádost Fakulty chemické o vstup VUT do dvou asociací – Asociace bezpečnostního a obran-
ného průmyslu ČR a Asociace výzkumných organizací, z. s. 

 
Kancléř Gregorek předložil e-mailem dne 23. 1. 2023 z pověření rektora Janíčka žádost Fakulty 
chemické VUT o projednání vstupu do dvou asociací: 

- Asociace bezpečnostního a obranného průmyslu ČR, 
- Asociace výzkumných organizací, z. s. 

Součástí předložených dokumentů jsou odůvodnění vstupu do asociací a jejich stanovy. Dle sdělení 
kancléře Gregorka je pro fakultu nyní zásadní a časově důležitější účast v ABOP, účast v AVO by 
šlo schvalovat později. Protože se ale jedná o standardní případy, se souhlasem rektora Janíčka 
byly předloženy vstupy do asociace nyní oba. Na lednové zasedání AS VUT operativně navazuje 
zasedání Správní rady VUT (která mj. účast v asociacích také schvaluje), součástí návrhu je proto 
také požadavek na zkrácení předkládací lhůty a projednání na lednovém zasedání AS VUT.  

Předložený návrh projednávala ekonomická komise AS VUT per rollam a přijala níže uvedené usne-
sení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 30. 1. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT vyjádřit se kladně k žádosti Fakulty che-
mické o vstup VUT do dvou níže uvedených asociací:  

- Asociace bezpečnostního a obranného průmyslu ČR, 
- Asociace výzkumných organizací, z. s. 

Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
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Rektor Janíček na dnešním zasedání AS sdělil, že na základě dodatečných informací stahuje návrh 
týkající se vstupu VUT do Asociace výzkumných organizací, z. s. z dnešního jednání AS a navrhuje 
o něm případně hlasovat až po vyjasnění některých náležitostí. Předseda AS Hanáček vznesl dotaz, 
zda mají členové AS VUT k předloženým dokumentům nějaké připomínky. Dále konstatoval, že před 
hlasováním AS VUT o schválení předloženého návrhu, týkajícím se vstupu VUT do Asociace bez-
pečnostního a obranného průmyslu ČR, musí AS VUT hlasovat o schválení usnesení o zkrácení 
předkládací lhůty. AS VUT vzal sdělení rektora Janíčka o stažení návrhu o vstupu VUT do AVO, z. 
s. na vědomí a vzhledem k tomu, že připomínky ke druhému návrhu – vstup VUT do ABOP ČR –
nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení. 
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti Fakulty chemické o vstup VUT do Asociace bezpečnostního a obranného 
průmyslu ČR.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti Fakulty chemické o vstup VUT do Asociace bezpečnostního a obranného 
průmyslu ČR. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

- Příloha Plánu realizace SZ VUT pro rok 2023: 
„Plán investičních aktivit VUT pro rok 2023, strojní a přístrojové vybavení“  

 
Návrh přílohy k „Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 – Plán investičních aktivit 
VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“ předložil kancléř Gregorek e-mailem dne 22. 1. 
2023 – rozeslán členům AS VUT e-mailem dne 23. 1. 2023, uložen na Sharepointu AS VUT. Dle 
komentáře kancléře Gregorka tento dokument musí být podle nových pokynů MŠMT doplněn jako 
Příloha 1 k Plánu realizace SZ VUT pro rok 2023, návrh by měl být projednán ve zkrácené překládací 
lhůtě. Dokument byl v souladu se ZVŠ projednán na zasedání Vědecké rady VUT dne 20. 1. 2023, 
po projednání v Akademickém senátu AS VUT je ještě nutné předložit jej Správní radě VUT. Mgr. 
Gregorek dále upozornil, že dokument ještě projde finální grafickou úpravou tak, aby byl v jednotném 
vizuálním stylu s Plánem realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023, který rovněž přiložil do 
přílohy e-mailu jako součást předloženého návrhu (ten již byl schválen všemi orgány v minulosti).  

Předložený návrh projednávala ekonomická komise AS VUT dne 24. 1. 2024, ale z časových důvodů 
nebylo usnesení na tomto jednání přijato, proto hlasovala EK o schválení usnesení per rollam, s ná-
sledujícím výsledkem.  

Usnesení EK AS VUT per rollam dne 30. 1. 2023: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 – 
„Plán investičních aktivit VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“ – Akademickému senátu VUT ke 
schválení.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

RNDr. Popela na dnešním zasedání AS sdělil, že se jedná o indikativní seznam položek, které budou 
hrazeny z prostředků součástí VUT. Na dotaz Ing. Krečmera odpověděli rektor Janíček a RNDr. 
Popela, že tato příloha byla MŠMT ČR vyžádána poprvé. Předseda AS VUT Hanáček dále vznesl 
dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké připomínky. Dále konstatoval, že 
před hlasováním AS VUT o schválení předloženého návrhu musí AS VUT hlasovat o schválení 
usnesení o zkrácení předkládací lhůty. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo ih-
ned přistoupeno k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení.  
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Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu příloh k „Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 – Plán 
investičních aktivit VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT schvaluje přílohy k „Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 
– Plán investičních aktivit VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 Další ekonomické záležitosti 

 
Předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil nejbližší termíny dalších zasedání EK AS VUT konané 
do příštího zasedání AS VUT, vždy v úterý – 7. 2. 2023, 14. 2. 2023 a 21. 2. 2023, předběžně vždy 
od 11:00 hodin, v návaznosti na časové možnosti rektora Janíčka a kvestorky Němcové. K projed-
nání nutné účasti na zasedáních EK AS VUT z důvodu usnášení schopnosti EK RNDr. Popela sdělil, 
že nyní sice ještě nejde o zásadní záležitosti, ale blíží se důležitější, proto doporučil, aby členové 
EK posoudili možnosti svých účastí na výše uvedených častých zasedáních EK a pokud se nebudou 
moci jednání zúčastňovat, aby případně zvážili vystoupení z ekonomické komise AS VUT. Dočasné 
vystoupení z komise a návrat do ní po semestru je asi nejreálnější řešení, jak snížit kvorum a vy-
hnout se případným problémům s klíčovými hlasováními. Následovala krátká diskuse, po které se 
členové EK shodli na tom, že do příštího zasedání AS VUT mají ti členové EK, kteří se nemohou 
v průběhu období do schválení rozpočtu účastnit jednání EK, nahlásit své vystoupení z EK AS VUT.  
 
 

8. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 
Návrhy dodatků ke Mzdovému řádu VUT a k Řádu výběrových řízení VUT byly předloženy z pově-
ření rektora Janíčka kancléřem Gregorkem e-mailem dne 30. 11. 2022, bezprostředně rozeslány 
všem členům AS VUT, uloženy na Sharepointu AS VUT. Dle komentáře kancléře Gregorka tyto dva 
dodatky reagují na diskusi, která vznikla při přípravě nového Řádu výběrových řízení VUT a zavádí 
změny, které rektor Janíček přislíbil. Současně dodatek Mzdového řádu VUT navrhuje zvýšení 
mzdových tarifů na VUT v termínu od 1. 4. 2023. Předložené návrhy byly projednávány na prosin-
covém zasedání AS VUT a dle rozhodnutí rektora Janíčka bylo hlasování o jejich schválení přesu-
nuto až na dnešní zasedání AS VUT.  
 
 Dodatek č. 1 ke Mzdovému řádu VUT 

 
Dne 17. 1. 2023 předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Janíčka upravený návrh Dodatku č. 
1 ke Mzdovému řádu VUT – bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT a uložen na Sharepointu 
AS VUT. Kancléř Gregorek ve svém komentáři sdělil, že návrh byl aktualizován po projednání ve-
dením VUT, doplnění je pouze jedno, a to úprava mzdového tarifu T1. V ČR došlo s účinností od 
1. 1. 2023 ke zvýšení minimální mzdy, navrhovaná úprava toto reflektuje právě v sazbě mzdového 
tarifu T1. Žádné jiné úpravy v předložených dokumentech provedeny nebyly. Současně doplnil, že 
dokumenty byly projednány s Právním odborem a Personálním odborem Rektorátu. Předložený ná-
vrh byl projednán na zasedání EK AS dne 24. 1. 2023, EK AS VUT přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 24. 1. 2023 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh Dodatku č. 1 ke Mzdovému řádu VUT – verzi ze dne 
17. 1. 2023 – Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 11 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 

Dne 30. 1. 2023 předložila kvestorka Němcová jménem rektora Janíčka aktualizované dokumenty 
návrhu Dodatku č. 1 ke Mzdovému řádu VUT, se zapracovanou připomínkou, která byla vznesena 
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na jednání EK AS VUT dne 24. 1. 2023 – jedná se o technickou úpravu, aby nevznikalo administra-
tivní zatížení dvojím vydáváním mzdových výměrů. V tomto znění by měl být návrh Dodatku č. 1 ke 
Mzdovému řádu VUT projednán/schvalován na dnešním zasedání AS VUT.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS poděkoval vedení VUT za aktuální 
úpravu předpisu na základě připomínky vznesené na EK AS dne 24. 1. 2023, k poděkování se při-
pojili i další členové EK doc. Opravil a Ing. Beneš. Předseda AS VUT doc. Hanáček dále vznesl 
dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že 
připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Mzdovému řádu VUT – verzi ze dne 30. 1. 2023.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 Dodatek č. 1 k Řádu výběrových řízení VUT 

 
K předloženému návrhu vznesl drobné formální připomínky člen LK AS VUT prof. Vala. Návrh do-
datku byl projednán ekonomickou komisí AS VUT dne 24. 1. 2023, EK AS VUT přijala níže uvedené 
usnesení, které bylo rozesláno všem členům AS VUT, včetně připomínek prof. Valy, e-mailem dne 
26. 1. 2023.  

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 24. 1. 2023 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje návrh Dodatku č. 1 k Řádu výběrových řízení VUT – se 
zapracováním formálních připomínek prof. Valy ze dne 23. 1. 2023 – Akademickému senátu VUT 
ke schválení.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

Formální připomínky prof. Valy byly zaslány předkladateli návrhu (obdrželi rektor Janíček a kves-
torka Němcová) a pro informaci všem členům AS VUT – e-mailem dne 26. 1. 2023.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženému návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo při-
stoupeno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Řádu výběrových řízení VUT, se zapracováním 
formálních připomínek prof. Valy.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Rektor Janíček poděkoval za schválení výše uvedených legislativních změn, kde kromě navýšení 
mzdových tarifů došlo k další významné změně – vytvoření předpokladů pro to, aby na VUT mohli 
být zaměstnáváni studenti VUT v kategorii výzkumných pracovníků. Tím budou rovněž zlepšeny 
poměry počtu pracovníků vykazovaných v souvislosti s HR Award.  
 
 

9. NÁVRHY DOPLŇUJÍCÍCH ČLENŮ RVH VUT 
 

Návrhy na projednání doplňujících členů RVH VUT předložil kancléř Gregorek z pověření rektora 
Janíčka e-mailem dne 22. 1. 2023, s požadavkem na zkrácení předkládací lhůty a projednání na 
lednovém zasedání AS VUT – rozeslány členům AS VUT dne 23. 1. 2023, uloženy na Sharepointu 
AS VUT. Kancléř Gregorek ve svém komentáři konstatoval, že určování členů RVH je poměrně 
komplikované a pro přehlednost shrnul dosavadní vývoj: 
a) VR VUT dle 12a odst. 1 ZVŠ navrhla prof. Režňákovou, 
b) AS VUT již v minulosti dle stejného ustanovení Zákona o VŠ navrhl doc. Opravila,  
    doc. Steinbauera a Ing. Kruljacovou, 
c) rektor dle stejného ustanovení navrhl prof. Dědkovou a Ing. Křenu. 
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Vědecká rada VUT na zasedání dne 20. 1. 2023 projednala všechny tyto nominace a se všemi 
vyjádřila souhlas v souladu s § 12 odst. 1 písm. i) ZVŠ.  Dle ZVŠ je v tuto chvíli ještě nutné doplnit 
schválení návrhů na zasedání Akademického senátu VUT dle § 9 odst. 1 písm. f) ZVŠ. Součástí 
předloženého návrhu jsou CV jednotlivých navrhovaných členů RVH VUT.   

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS k předlo-
ženým návrhům nějaké připomínky. Dále konstatoval, že před hlasováním AS VUT o schválení před-
loženého návrhu musí AS VUT hlasovat o schválení usnesení o zkrácení předkládací lhůty. Vzhle-
dem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvede-
ných usnesení. Hlasování o schválení navržených členů RVH VUT proběhlo dle Jednacího řádu AS 
VUT, článku 9 odst. 6 písm. a) tajným hlasováním.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu doplňujících členů RVH VUT.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

Návrh usnesení AS č. 14: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování prof. Ing. Jarmily Dědkové, 
CSc. členkou RVH VUT.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

Návrh usnesení AS č. 15: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování Ing. Bohuslava Křeny, Ph.D. 
členem RVH VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

Návrh usnesení AS č. 16: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování prof. Ing. Márie Režňákové, 
CSc. členkou RVH VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

Návrh usnesení AS č. 17: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování doc. Ing. Tomáše Opravila, 
Ph.D. členem RVH VUT.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 

Návrh usnesení AS č. 18: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování doc. Ing. Miloslava 
Steinbauera, Ph.D. členem RVH VUT.  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

Návrh usnesení AS č. 19: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování Ing. Anny Kruljacové, M.Sc. 
členkou RVH VUT.  
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 2 hlasy, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 

10. NÁVRHY ČLENŮ ETICKÉ KOMISE CESA VUT  
 
Návrhy členů Etické komise CESA VUT předložil kancléř Gregorek z pověření rektora Janíčka na 
základě návrhu ředitelky CESA RNDr. Lepkové e-mailem dne 23. 1. 2023 – rozeslány bezprostředně 
všem členům AS VUT, uloženy na Sharepointu AS VUT. V návaznosti na žádost ředitelky CESA 
RNDr. Lepkové požádal kancléř Gregorek o projednání nominací členů Etické komise CESA na 
lednovém zasedání AS VUT. Projednání Akademickým senátem VUT je uvedeno ve Směrnici 
CESA, která Etickou komisi CESA ustanovuje (směrnici připojena na vědomí členům AS VUT). 
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RNDr. Lepková ve svém e-mailu zdůvodnila zřízení Etické komise CESA tím, že každý výzkumný 
projekt zahrnující lidské účastníky (včetně témat bakalářských prací) musí být touto komisí projed-
nán a schválen (viz Jednací řád EK CESA). Předsedou EK CESA navrhla RNDr. Lepková doc. 
PaedDr. Pavla Korvase, CSc. Jedná se o tyto návrhy: 

- Mgr. Daniela Chlíbková, Ph.D. 
- Doc. Ing. Jana Kolářová, Ph.D.  
- Doc. PaedDr. Pavel Korvas, CSc. – předseda 
- Ing. Marina Ronzhina, Ph.D.  
- PaedDr. Milan Slezáček 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k před-
loženému návrhu nějaké připomínky. Dále konstatoval, že před hlasováním AS VUT o schválení 
předloženého návrhu musí AS VUT hlasovat o schválení usnesení o zkrácení předkládací lhůty. 
Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedených usnesení. Hlasování o schválení navržených členů EK CESA VUT proběhlo dle Jedna-
cího řádu AS VUT, článku 9 odst. 6 písm. a) tajným hlasováním. 
 
Návrh usnesení AS č. 20: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů členů Etické komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 21: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci Mgr. Daniely Chlíbkové, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 22: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci doc. Ing. Jany Kolářové, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 23: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci doc. PaedDr. Pavla Korvase, CSc. na jmenování před-
sedou Etické komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 24: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci Ing. Mariny Ronzhina, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 5 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 25: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci PaedDr. Milana Slezáčka na jmenování členem Etické 
komise CESA VUT.   
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
 

11. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

 
Předseda KTČ AS VUT prof. Štětina sdělil, že v oblasti tvůrčí činnosti není aktuálně nic k projednání.  
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12. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
 Mise EULiST 

 
Na základě projednání na vedení VUT dne 23. 1. 2023 předložila prorektorka pro internacionalizaci 
doc. Šimberová dokument „Mise EULiSTu“ (Mission Statement for European Universities Linking 
Society and Technology) – dokument byl bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT a uložen 
na Sharepointu AS VUT. Dle sdělení prorektorky Šimberové musí být Mise dle požadavku konsorcia 
EULiSTu schválena i Senáty jednotlivých partnerů.  

Prorektorka Šimberová na dnešním zasedání AS VUT sdělila, že Mise byla schválena všemi rektory 
a všichni partneři byli požádáni o projednání s akademickými senáty. Hlasování o schválení může 
proběhnout na příštím zasedání AS VUT. Členové AS VUT vzali výše uvedené informace na vědomí 
s tím, že Mise EULiST bude projednána na zasedání AS VUT dne 28. 2. 2023.  
 
 Žádost o projednání poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením  

pro akademický rok 2024/2025  
 
Prorektor Doupovec předložil dne 30. 1. 2023 Žádost o projednání poplatku za úkony spojené s při-
jímacím řízením pro akademický rok 2024/2025 – rozeslána bezprostředně všem členům AS VUT, 
uložena na Sharepointu AS VUT. Žádost je předložena v souladu s článkem 2 Přílohy 4 Statutu VUT 
– návrh rozhodnutí rektora uveden v příloze žádosti.  

Zdůvodnění: MŠMT vyhlásilo nový základ pro stanovení poplatků spojených se studiem pro akademický rok 
2023 ve výši 4 657,-Kč (starý základ byl 4 418,- Kč). V návaznosti na nový základ je maximální možná výše 
poplatku 930,- Kč. Stávající výše poplatku je: VUT 700,-Kč, ČVUT 850,-Kč, MU 600 a 850,-Kč, UK kolem 800,-
Kč, UP 690,-Kč. Vedení VUT se rozhodlo poplatek ponechat ve stejné výši 700,- Kč. 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda chtějí členové AS VUT 
hlasovat o předložené žádosti na dnešním zasedání AS VUT. Vzhledem k tomu, že k návrhu nebyly 
vzneseny žádné připomínky, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usne-
sení.  
 
Návrh usnesení AS č. 26: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Žádosti o projednání poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením pro akade-
mický rok 2024/2025.                              
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 27: 
Akademický senát VUT schvaluje poplatek za úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický 
rok 2024/2025 ve výši 700,- Kč.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 
 Zpráva o hodnocení výuky v magisterském studijním programu na ÚSI VUT  

v letním semestru akademického roku 2021/2022  
 
Zpráva o hodnocení výuky v MSP na ÚSI VUT v letním semestru akademického roku 2021/2022 
předložil prorektor Doupovec z pověření rektora Janíčka e-mailem dne 7. 12. 2022 – rozeslána bez-
prostředně všem členům AS VUT, uložena na Sharepointu AS VUT. Prorektor Doupovec sdělil, že 
zpráva byla AS VUT předložena v souladu se Směrnicí rektora č. 73/2017.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předložené zprávě nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování 
o schválení níže uvedeného usnesení.  
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Návrh usnesení AS č. 28: 
Akademický senát VUT schvaluje „Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních progra-
mech na Ústavu soudního inženýrství v letním semestru akademického roku 2021/2022“.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
 Další pedagogické záležitosti 

 
Doc. Steinbauer informoval, že předloží PK AS VUT k jednání materiál, který se týká článku "Sjed-
nocování studijní agendy a převod do IS" v 16 ZKR 2022 (11-01) a příslušnou přílohu se stanoviskem 
OSZ a Právního odboru Re "Zkouška po předchozím udělení zápočtu" (16d). K tomuto jednalo ve-
dení FEKT a fakulta zásadně nesouhlasí se stanovisky OSZ a PrO RE.  

Předmětná příloha ZKR i stanovisko FEKT, které bylo zasláno prorektoru Doupovcovi, jsou uloženy 

na Sharepointu PK  2023 - Problematika hodnocení předmětu. Doc. Steinbauer jako předseda PK 
navrhuje tento materiál prodiskutovat, připravit návrhy případných úprav SZŘ VUT, které by vyjasnili 
výkladově nejasné pasáže a v následující novelizaci SZŘ VUT (v návaznosti na novelu ZVŠ) tyto 
pak realizovat. 

 

13. RŮZNÉ   
 
 Dokumenty spojené s HR AWARD-HRS4R-Interim Assesment VUT 

 
Kancléř Gregorek předložil v návaznosti na poradu vedení VUT dne 23. 1. 2023 a z pověření rek-
tora Janíčka dokumenty spojené sw Interim Assesmentem HRS4R, což je nutná aktivita potřebná 
k znovu zajištění získání ocenění HR Award. Tyto podklady nebyly předloženy AS VUT ke schvá-
lení, či projednání, není potřeba přijetí usnesení. Jde pouze o informace pro členy AS VUT, pokud 
budou mít zájem se dokumenty zabývat.  

Rektor Janíček na dnešním zasedání AS sdělil, že do 7. 2. 2023 musí být poslána nová žádost 
o uplatnění HR Award. Byl vytvořen také nový akční plán, nyní na období tříleté, a je zpracovávána 
rekapitulace toho, co se podařilo a nepodařilo za dvouleté období realizovat. Bude řešena personální 
strategie, agenda lidských zdrojů, genderové rovnosti a témata spojená se sociálním bezpečím na 
univerzitě. Plán genderové rovnosti je vylučovací podmínka v projektech v ČR i v zahraničí. Tím je 
současně plněna i způsobilost k účasti v rámci HR Award. V dokumentech, které rektor Janíček po-
skytl AS VUT je mnoho zajímavých informací. Členové AS VUT vzali předložené dokumenty na 
vědomí.  
 
 
 Termíny zasedání AS VUT ve II. pololetí roku 2023, tj. do konce roku 2023 

 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová zaslala předsedovi AS VUT Hanáčkovi návrh možných 
termínů zasedání AS VUT ve II. pololetí roku 2023. Kolegium rektora je dle pokynu rektora Janíčka 
kancléřem Gregorkem naplánováno na celý rok. Ing. Kruljacová proto navrhla schválit také termíny 
zasedání AS VUT, pak bude možné naplánovat do konce roku také zasedání RVH VUT. Cílem je 
naplánovat všechny nejdůležitější akce na celý rok 2023.    

Možné termíny (zasedání AS VUT ve 14ti denních intervalech):  
12. 9., 26. 9., 10. 10., 24. 10., 7. 11., 21. 11., 5. 12., 19. 12. 2023.  

Z toho vybrány návrhy termínů zasedání AS VUT ve 4 týdenních intervalech ve dvou alternativách:  

I. Alternativa:       II. Alternativa: 
12. 9., 10. 10., 7. 11., 5. 12. 2023   26. 9., 24. 10., 21. 11., 19. 12. 2023 

Následovala diskuse členů AS VUT, po které členové AS hlasovali o schválení níže uvedeného 
usnesení.  
 

https://vutbr.sharepoint.com/:f:/r/sites/PKASVUT/Sdilene%20dokumenty/2023%20-%20Problematika%20hodnocen%C3%AD%20p%C5%99edm%C4%9Btu?csf=1&web=1&e=ZbMkdg
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Návrh usnesení AS č. 29: 
Akademický senát VUT schvaluje termíny zasedání AS VUT ve II. pololetí roku 2023: 
12. 9., 10. 10., 7. 11., 5. 12. 2023. 

Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 1 hlas, zdržel se hlasování – 1 hlas.  

 
 Různé 

 
Předseda AS VUT Hanáček podal návrh na projednání místa konání výjezdního zasedání AS VUT 
– tajemnice AS J. Cardová předběžně zarezervovala dva hotely – Hotel Zámek Valeč, kde se usku-
tečnilo již několik výjezdních zasedání AS, a hotel Sladovna Černá Hora (ekonomická varianta, v mi-
nulosti se zde konalo jedno výjezdní zasedání AS). Jako třetí zmínil doc. Hanáček hotel Galant Mi-
kulov, který zatím nebyl zarezervován. Místo konání výjezdního zasedání AS VUT bylo nutné vyjas-
nit vzhledem k požadavku hotelů. Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž rámci proběhla tři 
předběžná hlasování o třech možných variantách hotelů.  
 
1. Akademický senát VUT schvaluje konání výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 27. 6. – 29. 6. 2023 v hotelu Zámek Valeč.  
   Hlasování: pro – 9 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
2. Akademický senát VUT schvaluje konání výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 27. 6. – 29. 6. 2023 
    v hotelu Sladovna Černá Hora.   
    Hlasování: pro – 4 hlasy, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
3. Akademický senát VUT schvaluje konání výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 27. 6. – 29. 6. 2023 v hotelu Galant Mikulov. 
    Hlasování: pro – 1 hlas, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

 
Následovalo hlasování AS VUT o schválení usnesení, které vycházelo z výše uvedených výsledků 
předběžného hlasování.  
 
Návrh usnesení AS č. 30: 
Akademický senát VUT schvaluje konání výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 27. 6. – 
29. 6. 2023 v hotelu Zámek Valeč.  
Hlasování: pro – 12 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 8 hlasů.  
 
Vzhledem k tomu, že žádné další informace členové AS VUT neměli, poděkoval předseda AS doc. 
Hanáček na závěr účastníkům dnešního zasedání za účast a ukončil jednání.  

 

 

 

   

 
 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 1/2023 DNE 31. 1. 2023 
 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.     
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s doplněním: 
▪ Bodu 7. Ekonomické záležitosti o Žádost FCH o vstup VUT do dvou asociací – Asociace 

bezpečnostního a obranného průmyslu ČR a Asociace výzkumných organizací, z. s.  
▪ Bodu 12. Pedagogické záležitosti o předložení Žádosti o projednání poplatku za úkony spo-

jené s přijímacím řízením pro akademický rok 2024/2025. 
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 11/2022 ze dne 6. 12. 2022.  
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UAS 4 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti FSI VUT o vstup VUT do spolku CO2 Czech Solution Group, z.s. 
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti FEKT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, z. s. 
 
 
UAS 6 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti FEKT VUT o vstup VUT do spolku Český národní polovodičový cluster, 
z. s. 
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti Fakulty chemické o vstup VUT do Asociace bezpečnostního a obranného 
průmyslu ČR.  
 
 
UAS 8 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně k žádosti Fakulty chemické o vstup VUT do Asociace bezpečnostního a obranného 
průmyslu ČR. 
 
UAS 9 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu příloh k „Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 – Plán 
investičních aktivit VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“. 
 
UAS 10 
Akademický senát VUT schvaluje přílohy k „Plánu realizace Strategického záměru VUT pro rok 2023 
– Plán investičních aktivit VUT pro rok 2023 – strojní a přístrojové vybavení“. 
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke Mzdovému řádu VUT – verzi ze dne 30. 1. 2023.  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 k Řádu výběrových řízení VUT, se zapracováním 
formálních připomínek prof. Valy.  
 
UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhu doplňujících členů RVH VUT.  
 

UAS 14 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování prof. Ing. Jarmily Dědkové, 
CSc. členkou RVH VUT.  
 

UAS 15 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování Ing. Bohuslava Křeny, Ph.D. 
členem RVH VUT.  
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UAS 16 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování prof. Ing. Márie Režňákové, 
CSc. členkou RVH VUT.  
 

UAS 17 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování doc. Ing. Tomáše Opravila, 
Ph.D. členem RVH VUT.  
 

UAS 18 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování doc. Ing. Miloslava 
Steinbauera, Ph.D. členem RVH VUT.  
 

UAS 19 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT uděluje rektorovi VUT souhlas ke jmenování Ing. Anny Kruljacové, M.Sc. 
členkou RVH VUT.  
 
UAS 20 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání návrhů členů Etické komise CESA VUT.   
 
UAS 21 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci Mgr. Daniely Chlíbkové, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
 
UAS 22 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci doc. Ing. Jany Kolářové, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
 
UAS 23 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci doc. PaedDr. Pavla Korvase, CSc. na jmenování před-
sedou Etické komise CESA VUT.   
 
UAS 24 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci Ing. Mariny Ronzhina, Ph.D. na jmenování členkou 
Etické komise CESA VUT.   
 
UAS 25 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje nominaci PaedDr. Milana Slezáčka na jmenování členem Etické 
komise CESA VUT.   
 
UAS 26 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Žádosti o projednání poplatku za úkony spojené s přijímacím řízením pro akade-
mický rok 2024/2025.                              
 
UAS 27 
Akademický senát VUT schvaluje poplatek za úkony spojené s přijímacím řízením pro akademický 
rok 2024/2025 ve výši 700,- Kč.  
 
UAS 28 
Akademický senát VUT schvaluje „Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních progra-
mech na Ústavu soudního inženýrství v letním semestru akademického roku 2021/2022“.  
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UAS 29 
Akademický senát VUT schvaluje termíny zasedání AS VUT ve II. pololetí roku 2023: 
12. 9., 10. 10., 7. 11., 5. 12. 2023. 

 
UAS 30 
Akademický senát VUT schvaluje konání výjezdního zasedání AS VUT konaného ve dnech 27. 6. – 
29. 6. 2023 v hotelu Zámek Valeč.  
 

 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 28. 2. 2023 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Rektorát, Antonínská 1. 

 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
     předseda AS VUT v Brně 

 
 

Zapsala: Jarmila Cardová 


